

Essentra Components China Increases Price for Essentra® Products in Greater China Region

November 2, 2018

Essentra Components China announces a price increase for its range of component products marketed in Greater China (including Hong Kong and Macau SAR, and Taiwan region) under the brand name Essentra®, effective January 1, 2019. The price increases 15% for all product categories. Customers could contact responsible representatives for specific price increase.

Ed Freer
Essentra Components Asia Pacific
Managing Director

James Zhong
Essentra Components Greater
China
General Manager

The price increase is unavoidable and cannot be compensated by Essentra due to continued increase of raw materials, labour, and changing government regulations especially the impact of trade tariff adjustments. All orders placed on or before Dec.31, 2018 will be honoured at current pricing.

Essentra Components have been uniquely manufacturing and distributing plastic injection moulded, vinyl dip moulded and metal solutions for over 65 years. We work with over 70% of the world's top 100 global manufacturers. We make it easier for organisations, Design Engineers and Buyers to solve their project challenges with a wide range of 30,000 standard quality products. Our expertise spans 29 countries, across 4 continents with 47 sales and distribution centres. All supported by a hassle free and friendly service. Essentra Components forms part of Essentra PLC.

Company Information

Essentra plc is a FTSE 250 company and leading global provider of manufactured solutions covering four divisions: Components, Packaging, Filters and Specialist Components. Every day, we produce and distribute millions of small, yet essential components. Our products may not be noticeable – or even recognisable – but wherever you are, our business is all around you. Our international network extends to 33 countries and includes: 50 principal manufacturing facilities, 66 sales and distribution operations and 4 research & development centres. Our global scale, capability and hassle-free partnership approach means that we can deliver what you need, when you need it, to help your business work.

Essentra China
No.99 Huanghai Road, Beilun
District, Ningbo City, Zhejiang
Province, China
Tel: 400 679 3666
Fax: 400 679 3677
Email:
Sales@essentracomponents.cn
www.essentracomponents.cn

Disclaimer

In so far as forecasts or expectations are expressed in this press release or where our statements concern the future, these forecasts, expectations or statements may involve known or unknown risks and uncertainties. Actual results or developments may vary, depending on changes in the operating environment. Neither Essentra Components nor its group companies assume an obligation to update the forecasts, expectations or statements contained in this release.

益升华工业零部件中国提高益升华®产品在大中华区的销售价格

2018年11月2日

益升华工业零部件中国宣布从2019年1月1日起对在大中华区（包括香港、澳门特别行政区及台湾地区）销售的所有益升华®零部件产品进行提价。本次针对所有产品的提价幅度为15%。客户如需了解产品具体价格，可咨询相关区域的销售代表。

Ed Freer
益升华工业零部件
亚太区执行董事

由于原材料价格和劳动力成本的不断上升，以及政府相关法规的变化，尤其是贸易关税的调整，使益升华无法自行弥补由此可能带来的损失，也无法避免本次产品价格的上涨。所有在2018年12月31日或之前的订单将按现行价格执行。

钟坚
益升华工业零部件
大中华区总经理

益升华工业零部件具有超过65年的生产和销售塑料注塑、乙烯基浸塑和五金零部件的历史。我们与超过70%的全球百强制造商合作。我们通过30,000种标准品质的产品，帮助各类机构、设计工程师和买家轻松解决他们的项目难题。我们的专业服务涵盖29个国家，横跨4大洲，拥有47个销售和分销中心，全部支持无忧和友好的服务。益升华工业零部件是益升华集团的下属事业部。

公司简介

益升华公众有限公司是一家富时250指数成分股公司，是全球领先的制造解决方案供应商，业务涉及零部件、包装、过滤嘴和特殊零部件四大领域。我们每天生产和分发数以百万计的微小而重要的零部件。我们的产品可能不引人注目，甚至难以辨认，但无论您在哪里，我们的业务就在您身边。我们的国际网络延伸至33个国家，包括50个主要生产基地，66个销售和分销业务和4个研发中心。我们的全球规模、供应能力和无忧合作方式意味着我们可以在您需要的时候提供您想要的东西，帮助您的业务迅速开展。

免责声明

在本申明中提及或任何关系到未来的前瞻性声明中所做出的预测或期望，可能会包含某些已知或未知的风险及不确定因素。随着公司经营环境的改变，实际发展结果可能会与预期不尽相同。益升华零部件及其集团公司不会为此申明中所作的任何预测、期望或声明承担更新的义务。

益升华中国

中国浙江省宁波市北仑区黄海路99号
电话：400 679 3666
传真：400 679 3677
邮箱：
Sales@essentracomponents.cn
www.essentracomponents.cn